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an tuinderijen naar commercieel 
tenniscentrum van importantie: De 
Rhijenhof in Den Haag, op de grens met 
Wateringen, heeft in ruim vijftig jaar een 

gedaanteverwisseling ondergaan. In de jaren zeventig 
besloot de familie Zwinkels, eigenaars van de grond, 
twee tennishallen neer te zetten op een deel van hun 
tuinbouwgrond. Anno 2024 is op vier hectare grond een 
soort tennis walhalla in het Westland verrezen.

Het begon allemaal klein, weet de nieuwe eigenaar en 
tennisdier Mark-Paul Burgersdijk, zich te herinneren. 
Frits Don zwaaide er als trainer/coach jarenlang de 
scepter. Niet de minste spelers trainden onder zijn 
leiding. Van die grote groep behaalde Jan Siemerink de 
top15 van de wereld, Mark Koevermans de top50 en 
behoorden Nicole Jagerman en Melle van Gemerden tot 
de beste honderd spelers. 

Burgersdijk kwam van jongs af aan op dit park en ging 
er nooit meer weg. TENNiS Magazine sprak hem aan de 
vooravond van opnieuw ingrijpende bouwplannen die 
al komend najaar moeten beginnen.

Kun je iets vertellen over de historie van deze 

vereniging?

‘De familie Zwinkels wilde stoppen met de tuinbouw, 
de kassen weghalen en iets anders met het terrein 
gaan doen. Toen zijn ze met twee kleine hallen, een 
kegelbaan en een restaurantje begonnen. Wim 
Zwinkels zette de plannen tot uitbreiding in de jaren 
tachtig door. In die jaren is ook de TC Rhijenhof 
opgericht, die banen op het park huurde. Als talentvol 
jochie uit Hoek van Holland kwam ik hier al, ik trainde 
bij Frits Don en ik ben eigenlijk nooit meer weggegaan.’

Hoeveel banen zijn beschikbaar voor hoeveel 

leden?

‘We hebben 14 gravelbanen buiten en 12 binnenbanen, 
verdeeld over drie hallen. De Rhijenhof is een 

De aandacht is niet alleen op tennis gericht maar 

ook op squash, fitness en zelfs een tuincentrum. 

Zijn er ook padelplannen?

‘Tennis blijft het hart van Centrum De Rhijenhof. 
Daarnaast hebben we een aantal huurders, waaronder 
Basic Fit, de tennisclub en zeven squashbanen. Van die 
laatste willen we er vier behouden ook al omdat squash 
een Olympische sport wordt in 2028. Wij hebben de 
ontwikkelingen rond padel natuurlijk op de voet 
gevolgd. Daarom hebben we besloten minimaal zes 
padel indoorbanen te gaan bouwen. Het gaat niet ten 
koste van tennisbanen, maar er wordt een aparte hal 
voor neergezet. Dat heeft consequenties voor het centre 
court en de entree van ons park. Het nieuwbouw- en 
renovatieproject ligt nog op de tekentafel, maar het is 
de bedoeling dat we voor komende winter met de 
werkzaamheden gaan beginnen.’

Eind vorig jaar ben je met compagnon Ed Buijs 

eigenaar geworden van het park. Vanwaar die 

stap?

‘De laatste jaren heb ik heel nauw samengewerkt met 
Ruud Zwinkels, de vorige eigenaar van het complex. Ik 
gaf niet alleen les, maar was ook betrokken bij de 
dagelijkse gang van zaken. Nadat Ruuds vader Wim 
twee jaar geleden overleed vertelde hij dat hij het park 
te koop wilde zetten, maar dat hij het liefst zag dat ik 
de nieuwe eigenaar zou worden. Ik kende Ed Buijs al 
heel lang en samen hebben wij de aandelen van de 
familie Zwinkels gekocht met op de achtergrond een 
paar grote investeerders. Allemaal mensen met een 
sporthart. Ik ben best trots dat het ons is gelukt. Ik 
kwam hier als tennisser, werd later trainer en 
tennisschoolhouder en nu ben ik mede-eigenaar van 
een bruisend racketsportcentrum.’
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Jullie organiseren internationale ITF-toernooien. 

Kun je daar iets meer over vertellen?

‘Tennis is in Den Haag een A-sport, althans zo gaat de 
gemeente ermee om en dat is zeer verheugend. Bij de 
Metselaars is jarenlang een challengertoernooi 
georganiseerd, dat het bekendst werd onder de naam 
Siemens Open. Tennis is een grote sport in deze 
contreien. Met Leimonias, waar ik al twintig jaar coach 
ben, hebben we één van de oudste verengingen van het 
land, die ook de laatste jaren geregeld clubkampioen 
van Nederland is geworden. Met Naaldwijk, hier om de 
hoek, hebben we een heel sterk heren eredivisieteam. 
Zes jaar geleden hebben we het ITF World Tour 
evenement van de grond getild, omdat een ander 
toernooi elders in Nederland was weggevallen. Bij de 
heren kunnen we op ITF-niveau niet verder groeien 
dan 25.000 dollar. Bij de vrouwen gaan we naar een 
W75 met een prijzengeld van 60.000 dollar. Vorig jaar 
was dat 40.000 dollar en begon, na een moeilijk eerste 
half jaar in verband met het overlijden van haar vader, 
hier de triomftocht van Arantxa Rus naar een plek bij 
de beste vijftig van de wereld. Ze heeft toegezegd dit 
jaar terug te komen, maar dan moest ons toernooi wel 
in de tweede week van Wimbledon vallen. De kans is 
groot dat we in die week kunnen gaan zitten.’

Welke toernooien worden hier verder nog 

georganiseerd?

‘Dat zijn er aardig wat. We organiseren bijvoorbeeld 
zo’n twintig evenementen voor de Junior Tour per jaar 
in verschillende leeftijdscategorieën. Dan organiseren 
we de nationale jeugdkampioenschappen en de 
internationale ITF juniors. Dat doe je met veel 
partners, die deels via de ITF komen en deels via onze 
eigen organisatie. We zijn een commercieel centrum, 
maar we doen zo veel dat eigenlijk weinig met 
commercie te maken heeft, maar dat wordt 
voortgebracht vanwege de passie voor tennis. Want we 
organiseren bijvoorbeeld ook de opleiding voor de 
KNLTB tennisleraren. Burgersdijk Tennis werkt met 
veertig tennistrainers in deze regio. Het is een 
tennisbolwerk met heel veel vertakkingen geworden.’  

Hoe ziet de toekomst van De Rhijenhof er uit?

‘Over een jaar heeft het park een metamorfose 
ondergaan. Dan kom je binnen in een nieuwe entree, 
staat er een padelcentrum, zijn de kleedkamers 
gerenoveerd, is achterstallig onderhoud weggewerkt en 
beschikt het park overal over ledverlichting. En het is 
hier nu al zo goed toeven.’ l

DE RHIJENHOF,
DEN HAAG

commercieel centrum. De tennisvereniging heeft 
zeshonderd leden, waarvan zo’n honderd jeugdleden, 
maar toch zitten de banen bomvol. Dat komt mede 
door Burgersdijk Tennis, dat hier is gevestigd. Daar 
trainen alleen al tweehonderd talentvolle kinderen. 
Maar die zijn niet per se lid van TC Rhijenhof en 
komen uit de regio die ruwweg Leiden, Den Haag en 
het Westland omvat. Ik denk dat in dit gebied (groot 
Den Haag) de meeste tennissers van heel Nederland te 
vinden zijn. Naast de clubleden en de opleidingen 
tennissen hier heel veel mensen die een baantje huren. 
Je ziet toch meer en meer een verschuiving van 
lidmaatschap naar pay and play. Dat houdt in dat 
mensen zelf bepalen wanneer ze een baantje huren 
om te tennissen, squashen of padellen. Met twaalf 
binnenbanen behoren we tot de grootste 
indoorfaciliteiten in Nederland.’
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